



Article number / Artikelnummer: NOXBLITZ

EAN number / EAN: 4250384747213
Freight category / Frachtkategorie: A

NOXBLITZ

NOXBLITZ

Item description

NOXBLITZ

NOXBLITZ lamp

For securing short-term operation sites.

- Stable housing and robust lens
- Switch on and off via practical rocker switch
- suitable batteries: art. no. 3B37 with 6 AH or 3B50 with 50 AH
- Can be customised with logo sticker or embossing and body colour

Operating voltage: 6 V DC
Flash frequency: approx. 60 / min
Flash energy: 2 J
Operating hours: 15h at 7 Ah
Light emission: one-sided, yellow

Artikeltext

NOXBLITZ

NOXBLITZ Lampe

Zur Sicherung von kurzfristigen Einsatzstellen.

- stabiles Gehäuse und robuste Linse
- Ein- und Ausschalten über praktischen Wippschalter
- passende Batterien: Art.-Nr. 3B37 mit 6 AH oder 3B50 mit 50 AH
- kann über Logoaufkleber oder Prägung und Körperfarbe individualisiert werden

Betriebsspannung: 6 V DC
Blitzfrequenz: ca. 60 / min
Blitzenergie: 2 J
Betriebsstunden: 15h bei 7 Ah
Lichtaustritt: einseitig, gelb

Technical specifications

Weight: 1 kg
Dimensions: 260 mm x 290 mm x 80 mm
material:
plastic

Technische Daten

Gewicht: 1 kg
Abmessungen: 260 mm x 290 mm x 80 mm
Material:
Kunststoff

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.